

July 21, 2025

٢١ يوليو ٢٠٢٥

National Finance Co. SAOG – MSX Discussion Session on the Company's interim financial statements for the six months period ended 30th June, 2025.

الشركة الوطنية للتمويل - جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية للشركة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥.

National Finance would like to invite the Investors and Analyst to participate in MSX Discussion session:

تود الشركة الوطنية للتمويل دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط والمنعقدة في:

Date: 31st July 2025

Time: 12 PM (Muscat Time)

Duration: 1 hour

التاريخ: ٣١ يوليو ٢٠٢٥

التوقيت: ١٢ مساءً (بتوقيت مسقط)

المدة: ساعة واحدة

The agenda of this discussion will be to present the financial performance for the period ended 30th June, 2025.

يتمثل جدول الأعمال في عرض الأداء المالي المدقق للشركة للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥.

The discussion will be followed by Q&A session.

بعد انتهاء الجلسة النقاشية سيكون هناك فقرة للإجابة عن الأسئلة.

The session will be conducted via MS Teams link as given below:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج (MS Teams) من خلال الرابط أدناه:

Session Link

رابط الجلسة

For further information, please contact the Investor Relations Officer

HH Al Sayyida Wisam Al Said

Email: Investorrelations@nationalfinance.co.om

Phone: +968 24470173 / +968 24470148

للمزيد من التفاصيل الرجاء التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين

صاحبة السمو السيدة وسام آل سعيد

البريد الإلكتروني: Investorrelations@nationalfinance.co.om

هاتف: +٩٦٨ ٢٤٤٧٠١٤٨ / +٩٦٨ ٢٤٤٧٠١٧٣



Tariq Sulaiman Al Farsi
Chief Executive Officer



طارق سليمان الفارسي
الرئيس التنفيذي